



FIGURES MAGAZINE

AUGUST 2018

EXTRA

Scatting Nobility
Figures Show
Report

by Scatting
Nobility

Austrias crazy Figures painters Club

All Details
All Highlights
All Participants



Don't forget to visit
www.Scattering-nobility.at

Dear Show visitors, dear Participants in our show!

It is the second time, that the crazy members of the Scatting Nobility are organizing the „Scatting Nobility Figures Show - Miniature Convention Vienna“.

We are proud and happy, that so many of our painting friends from all over Europe will support us with their presence.

Artists and painters, Traders dealing with all kind of Figures, wooden Bases, colours, brushes and Diorama parts, will give us the honour to come to our show in Vienna.

You will find a painting competition, different workshops held by international Artists, and a lot of possibilities to let your money for many new Kits and accessories on the dealers desktop.

But most important for us is the contact with many different interesting people who are all sharing our really fantastic hobby of painting figures. We know that they all lay their passion in their work to create masterpieces.

So we will act as a platform for Starters, advanced Painters, Artists and all people who love to paint figures in a relaxed and happy atmosphere.

Again, feel welcome in Vienna, enjoy our show and maybe come back to the next Event in August 2020.

In behalf of the members of Scatting Nobility,

Hans Urbaner



WE ARE SCATTERING NOBILITY

Karl BERGER

Javier BRU-PERAL

Stefan BRANDL

Karin HOREJSI

Henrik HOBERGER Peter SCHALLMAYER

Hans URBANER

SPECIAL MEMBER Marcus KLAMECKER

OFFENLEGUNG

Das Figures Magazine ist eine elektronische Zeitschrift, welche zur Kommunikation zwischen Figurenmalern, Modelleuren, Herstellern und Händlern von Figuren und Zubehörteilen dient. Sie erscheint unregelmäßig, und ist unter der Internetdomain www.scatting-nobility.at kostenlos abrufbar.

Scatting Nobility ist ein Figurenmalerclub, der eine gemeinsame homepage betreibt und international bei Figurenshows und kulturellen Veranstaltungen die Werke seiner Mitglieder präsentiert. Da keinerlei Vermarktung erfolgt und auch keine finanziellen Umsätze oder Gewinne erzielt werden, ist der Club nicht als Verein registriert.

Herausgeber:

Scatting Nobility c/o Hans URBANER, 1220 Wien, Berresgasse 4b/17
graf.greifenburg@gmx.at | www.scatting-nobility.at

COPYRIGHT

Alle Beiträge, Fotos und sonstigen Inhalte dürfen nur nach Genehmigung des Herausgebers verwendet werden.

Namentlich gekennzeichnete Beiträge spiegeln die Meinung der Autoren wieder, die Rechte verbleiben ebenfalls bei diesen.

Die Verbreitung des Mediums in unveränderter Form ist ausdrücklich erwünscht und gestattet.

www.scatting-nobility.at

• THE SHOW	4
• THE LOCATION	5
• THE COMPETITION	6

THE SHOW



Haus der Begegnung
Angererstraße 14, 1210 WIEN

Nähtere Informationen:
www.scatting-nobility.at

FRIDAY 3. August 2018

09:00 – 18:00

Preparation for
Participants

SATURDAY 4. August

09:00 – 17:00

Show
bring your competition
Figures till 14:00

SUNDAY 5. August

10:00 – 17:00

Show and
Award ceremony



COMPETITION AWARD CEREMONY

SUNDAY 5th AUGUST

15.00 hrs

Scatting-Nobility

THE LOCATION



Haus der Begegnung , Angererstraße 14,
1210 Wien



Anreise öffentlich:
U6, Straßenbahnen 25,26 Haltestelle
Floridsdorf/dann Kramreitergasse
(siehe Pfeil/rechts von McDonalds)

Arrival with public lines:
U6, Tramwaylines 25 or 26 to Station
Floridsdorf, then walk Kramreitergas-
se (yellow Arrow righthandside of
McDonalds)



THE COMPETITION

MINIATURE
CONVENTION
VIENNA

Painting Competition

www.scatting-nobility.at

Historical

- Up to 54mm *
- From 54mm *
- Flatfigures *
- Vignette
- Dioramas

Overall

- Busts
- Youth

Fantasy

- Up to 30mm*
- From 30-75mm*
- From 75mm*
- Dioramas
- TOR special award

*This Category is split in Master and Standard



FIND THE REGISTRATION FORM
HERE.

www.scatting-nobility.at

Scatting - Nobility

Figurenbemalungs Wettbewerb

Im Zuge der Show findet auch ein Figurenbemalungswettbewerb statt. Dieser gliedert sich in die Kategorien

- SIEHE SEITE 6

Aus den Siegern dieser 6 Kategorien wird zusätzlich der Titel „Best of show“ vergeben.

Einreichen der Modelle am 4. August 2018 von 1000 Uhr bis 1400 Uhr beim Wettbewerbschalter in der Ausstellungshalle.

Die Einreichungsgebühr beträgt pro Figur **€ 3,-** und ist in bar bei Abgabe der Figur zu bezahlen.

Die Anmeldungsformulare liegen beim Wettbewerbsschalter auf, können jedoch bereits vorher von der homepage

www.scattting-nobility.at

heruntergeladen, ausgedruckt und mitgebracht werden.

TOR SPECIAL AWARD:

Mehr Informationen in Kürze hier.

Figures painting competition

During the Figures Show is a figures painters competition taking place. It is structured in categories as follows:

- AS SEEN ON PAGE 6

From the winners of the different categories will the title „Best of Show“ be awarded additionally by the jury.

Participating figures have to be passed in to the competition desktop on the 4th of August 2018 between 1000 hrs and 1400 hours pm.

The registration fee amounts to **€ 3,-** for each figure and has to be paid cash during the registration.

Registration form sheets are available at the competition desktop during the show and can be found on our page www.scattting-nobility.at as well for download and printing.

TOR SPECIAL AWARD:

More informations soon here.